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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

ZÁ PI S NI C A  

z o  za sadn ut ia  Ob ec n éh o  za s tup i t eľ s tv a  ob c e  Oko l i čná  n a  O s t ro ve  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 14. 5. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:   Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúci oddelenia  

technických služieb: Ing. Attila Kulcsár Szabó, 
- vedúca úradu:  Ing. Adriana Tóthová, 
- poslanci:  Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej 

Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Anita  
Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar Török  

 
Ďalší prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

                            
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie  
2. Schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice.   
3. Žiadosť o dotáciu v rámci programu Interreg  V-A SK-MR, PO1 – vedúci partner obec 

Tárkány MR. 
4. Realizácia projektov PRV a IROP –miestna akčná skupina LEADER združenia dolného 

žitného ostrova 
5. Prerokovanie možností zriadenia malej obecnej kompostárne 
6. Príprava obecných osláv 2019 v spolupráci s predstaviteľmi organizácií, spolkov a 

združení pôsobiacich na území obce 
7. Diskusia 
8. Záver 

 

Priebeh zasadania: 

Zasadnutie prebiehalo od 18:00 hod. do 20:45 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných poslancov, pani starostku obce Tárkány, 
prítomných predstaviteľov organizácií, spolkov, združení a cirkví pôsobiacich na území obce a 
oboznámila ich s programom zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove. 
Uviedla, že zasadnutie OZ bolo potrebné zvolať z dôvodu potreby koordinácie podmienok 
spoločnej žiadosti o dotáciu v rámci programu Interreg V-A SK-MR, PO1, o ktorú má záujem 
požiadať obec Tárkány a obec Okoličná na Ostrove by bola partnerskou obcou. Zároveň 
navrhla doplnenie programu o Výzvu číslo V. P HaZZ 2019, ktorá bola zverejnená 7.5.2019.  
 
Pred hlasovaním o programe OZ pani starostka skonštatovala, že OZ je uznášania schopné, 
nakoľko sú prítomní všetci poslanci.   
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Poslanci o doplnení programu o bod:  Výzva číslo V. P HaZZ 2019, ktorá bola zverejnená 
7.5.2019 hlasovali nasledovne:  
Výsledky hlasovania:                           
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Následne prebehlo hlasovanie o doplnenom programe. Za overovateľov zápisnice navrhla 
pánov poslancov Mgr. Tivadara Töröka a Štefana Antalu, za zapisovateľku Ing. Adrianu 
Tóthovú. Ďalšie pripomienky k programu rokovania, ani k osobám overovateľov 
a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neodzneli, takže sa pristúpilo k hlasovaniu. 
Obecné zastupiteľstvo program zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
schválilo jednohlasne uznesením číslo 20/2019. 
Výsledky hlasovania:                           
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Žiadosť o dotáciu v rámci programu Interreg V-A SK-MR, PO1 – vedúci partner obec 
Tárkány MR 
Pani starostka informovala prítomných, že spolu s pani starostkou obce Tárkány boli 
v projektovej kancelárii v záujme oboznámenia sa s možnosťami použitia finančných 
prostriedkov a s podmienkami ich poskytnutia v rámci vyhlásenej výzvy. Po tejto návšteve sa 
partnerská obec Tárkány rozhodla, že by mala záujem vypracovať ďalší projekt ako hlavný 
partner, pričom obec Okoličná na Ostrove by bola v tomto projekte partnerskou obcou. Projekt 
by bol podaný v rámci PO1, kde je možné podávať projekty investičného charakteru. Následne 
odovzdala slovo pani starostke obce Tárkány, aby oboznámila prítomných s aktuálnym stavom 
pripravovaného projektu. Pani starostka pozdravila prítomných a poďakovala za možnosť 
zúčastniť sa na zasadnutí. Uviedla, že OZ obce Tárkány už schválilo účasť v oboch projektoch. 
V projekte podávanom obcou Okoličná na Ostrove v rámci PO4 ako partner s podielom 30% 
zo schválených výdavkov a v projekte v rámci PO1 ako vedúci partner s podielom 70%. 
Vyjadrila presvedčenie, že obe žiadosti o dotáciu budú úspešné a projekty budú úspešne 
realizované, nakoľko spolupráca medzi obcami je dlhodobá a perspektívna. 
Pani starostka v záujme úspešného vypracovania žiadosti v rámci PO4, v ktorej hlavným 
partnerom bude obec Okoličná na Ostrove vyzvala poslancov a predstaviteľov organizácií, 
spolkov a združení pôsobiacich na území obce, aby do konca týždňa predložili návrhy na akcie, 
ktoré plánujú realizovať v roku 2020 a na ktoré je možné požadovať finančné prostriedky 
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v rámci výzvy ako aj návrh rozpočtu na tieto aktivity. Uviedla, že suma týchto žiadostí by sa 
mala pohybovať v rozmedzí 9 – 10 tis. Eur. 
Následne otvorila diskusiu k ponuke obce Tárkány, zapojiť sa do projektu v PO 1 ako 
partnerská obec s podielom 30% z oprávnených výdavkov. V rámci diskusie poslanci riešili 
okrem iného aj otázky financovania, nakoľko je to projekt s následným financovaním a účelu 
použitia finančných prostriedkov. Poslanci dospeli k záveru, že túto možnosť je potrebné 
využiť na vybudovanie zastrešenia verejného priestranstva, ktoré by slúžilo ako javisko pre 
kultúrne podujatia. 
Po ukončení diskusie poslanci hlasovali o Uznesení č. 21/2019 nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                           
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Príprava obecných osláv 2019 v spolupráci s predstaviteľmi organizácií, spolkov a združení 
pôsobiacich na území obce 
V rámci tohto bodu programu sa riešilo, kto sa akým podielom zúčastní na obecných oslavách.  
Následne poslanci hlasovali o uznesení číslo 22/2019 nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
Po tomto bode programu sa pani starostka obce Tárkány rozlúčila s prítomnými a zo zasadnutia 
OZ odišla. Zo zasadnutia odišli aj niektorí predstavitelia organizácií, spolkov a združení 
pôsobiacich na území obce. 
Nasledovala krátka 10 minútová prestávka. 
Realizácia projektov PRV a IROP – miestna akčná skupina LEADER združenie Dolného 
Žitného ostrova 
Pani starostka informovala poslancov o členstve obce v Miestnej akčnej skupine Leader 
združenie Dolného Žitného ostrova, ktorá získala dotáciu, z ktorej členské obce budú mať 
možnosť získať finančné prostriedky. Obec Okoličná na Ostrove plánuje podať žiadosť 
spoločne s obcou Veľké Kosihy na vybudovanie dopravnej infraštruktúry pri spoločnej 
železničnej zastávke (parkovacie miesta, verejné osvetlenie, prístupová cesta a miesto pre 
odkladanie bicyklov a zástavku na železničnej zastávke) z IROP. 
Poslanci hlasovaním o uznesení číslo 23/2019 podporili túto možnosť s nasledovným 
výsledkom 

Výsledky hlasovania:                          
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   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Prerokovanie možností zriadenia malej obecnej kompostárne 
Pani starostka v úvode k tomuto bodu programu uviedla, že obec v roku 2018 separovala odpad 
iba vo výške  6,31%. Táto informácia je zverejnená aj na www stránke obce, čím sa pre obec 
v roku 2019 navýšili náklady na uloženie odpadu, nakoľko v závislosti od dosiahnutého % 
separácie sa určuje výška poplatku za 1 tonu uloženého odpadu. Uviedla, že % separácie sa dá 
zlepšiť, ak sa do separovaného odpadu započíta aj zelený odpad. I napriek tomu, že sa v roku 
2018 v obci pravidelne zelený odpad zbieral a odvážal, nebolo ho možné v rámci separácie 
vykázať, nakoľko obec nemá kompostáreň. Riešením na zníženie nákladov za odvoz odpadu 
v budúcom období je zriadenie malej obecnej kompostárne. Keďže sa na poľnej ceste pri 
obecnom pozemku medzi obcou a Hornou Zlatnou nachádza spevnená plocha, ktorá bola 
v minulosti využívaná ako poľné hnojisko a  tomuto účelu vyhovuje, konzultovala je prípadné 
využitie s príslušnými orgánmi. Bola informovaná, že je potrebné objednať GEO plán na 
zameranie súčasného poľného hnojiska a po zameraní schváliť prevádzkový poriadok malej 
obecnej kompostárne a vyčlenenie tejto časti pozemku na tento účel.  
Nasledovala diskusia, výsledkom ktorej bolo hlasovanie o uznesení číslo 24/2019 
s nasledovným výsledkom: 

Výsledky hlasovania:                          
   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
 
Výzva číslo V. P HaZZ 2019 na rekonštrukciu, prístavbu a prestavbu obecnej požiarnej 
zbrojnice 
Pani starostka spoločne s veliteľom OHZ pánom Vojtechom Csingerom informovali 
prítomných o zverejnení ďalšieho kola výzvy na predkladanie žiadostí o finančné prostriedky 
na rekonštrukciu, prístavbu a prestavbu obecnej požiarnej zbrojnice. Nakoľko už v jednej výzve 
bola obec úspešná, žiaľ získané finančné prostriedky nepokrývajú celkové náklady prestavby 
pán Csinger poprosil poslancov, aby umožnili zapojiť sa aj do ďalšieho kola a získať tak pre 
obec ďalšie financie na prestavbu hasičskej zbrojnice. Uviedol, že spoluúčasť obce je 5% 
z oprávnených výdavkov a prejavil presvedčenie, že sa tieto finančné prostriedky na tento účel 
v rozpočte obce nájdu. 
Po diskusii poslanci hlasovali o uznesení číslo 25/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
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   prítomní:   9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  
 

za:               9 (Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
     Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
     Kulcsár, Anita Nagyová, Vidor Olláry, Mgr. Tivadar  
     Török)  

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomný pri hlasovaní:     0  
Diskusia 
Do diskusie sa prihlásila pani poslankyňa Csernyánszka a požiadala, aby jej diskusný príspevok 
bol zápisnične podchytený. Vo svojom príspevku uviedla, že zápisnica zo zasadnutia OZ zo 
dňa 27. 2. 2019 neobsahuje vyjadrenia poslancov a celú diskusiu k podaniu občana a vyjadrila 
pohoršenie nad skutočnosťami uvedenými v zápisnici zo zasadnutia OZ dňa 12. 4. 2019 kde sa 
uvádza, že ona navrhla výšku nájomného za prenájom priestorov pre Coop Jednota, pričom ona 
sa iba opýtala, že nájomné vo výške „zlatej strednej cesty“ ako to zástupcovia  Coop Jednota 
niekoľkokrát prehlásili by malo byť podľa ich ponuky vo výške 770,00 Eur?. Okrem toho 
pripomienkovala, že v zápisnici sa uvádzajú fakty iba jednostranne, mnohé pripomienky 
poslancov nie sú uvedené, respektíve sa uvádzajú neúplne. Uviedla, že keď prišla overiť 
zápisnicu, tá už bola zverejnená na stránke obce a nemala možnosť sa k nej vyjadriť, ani 
požiadať o korekciu skutočností v nej uvedených. Prehlásila, že v ďalšom období bude 
využívať možnosť požadovať zápisničné podchytenie svojich pripomienok a využiť túto 
možnosť navrhla aj ostatným poslancom. Vyjadrila nepochopenie nad tým, prečo sa 
v zápisniciach neuvádzajú konkrétne vyjadrenia poslancov, keď záujmom všetkých poslancov 
je hájiť záujem obce, prečo sa v zápisniciach neuvádza všetko, čo na zasadnutí OZ odznelo. 
Pani starostka v odpovedi uviedla, čo má byť podľa zákona obsahom zápisnice a vyjadrila 
poľutovanie nad tým, že OZ nezriadilo poradné orgány, ktoré by návrhy prejednali a pripravili.  
Nespokojnosť s obsahom zápisníc následne prejavili aj poslanci pani Nagyová a pán Kulcsár. 
Pani starostka prisľúbila prítomným, že v prípade predloženia písomného doplnenia 
k zápisnici, bude toto doplnenie prílohou zápisnice a bude zverejnené spolu so zápisnicou. 
Pani poslankyňa Nagyová oznámila prítomným, že v sobotu 18. 5. 2019 od 18:00 hod sa 
v Dennom bare uskutoční súťaž vín, na ktorú prítomných srdečne pozvala. 
Pani poslankyňa Csernyánszka srdečne pozvala prítomných poslancov na preteky v streľbe, 
ktoré sa uskutočnia na strelnici v Čalovci dňa 8.6.2019. 
 
Záver 
Po diskusii pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie. 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová  ....... V. R. ........ 

                         

..................V. R. .................  
          Ing. Iveta Feketeová 
               starosta obce 

Overovatelia:  

Mgr. Tivadar Török       .......V. R. ...................... 

Štefan Antala                     .......V. R. ...................... 


